
Zápis ze schůze výboru středočeské krajské organizace č. 822 

 
Datum konání:  28.5.2025 
Místo konání: On-line 
 

Přítomni: Černá Michaela, Fryč Jiří, Kadlečková Blanka, Labuta Jiří, Labutová Miloslava, Matoušek 

Martin, Suchý Jaroslav, Světlíková Jana 

Omluveni: Chaloupková Libuše, Chramostová Miroslava, Kašpar Ladislav  

Neomluveni: Kopa Jaroslav ml., Lodinský Petr, Vyhnal Jaroslav 

Hosté: Novotná Kateřina 

Program schůze: 

1) Informace k proběhlým zkouškám figurantů 

2) Informace k nově vznikající ZKO 

3) Informace k žádosti o titul vzorný výcvikář 

4) Informace z Pléna ČKS 

5) Informace o průběhu krajské ligy 

6) Informace mládeže  

7) Různé 

 

Jiří Labuta přivítal přítomné účastníky on-line schůze a zahájil jednání. 

 
1) Informace k proběhlým zkouškám figurantů 

Jiří Labuta přítomné informoval o proběhlých zkouškách figurantů v Zásmukách dne 3.5.2025. 
Přezkoušení se zúčastnilo 12 adeptů z našeho kraje. Komise složená z Milana Římka, Jaroslava Vyhnala 
a Jany Světlíkové zadala 10x prolongaci 2. třídy, 1x prolongaci první třídy a 1 nová 2. třída nebyla 
zadána. Na zkoušky figurantů ČKS budeme delegovat 3 figuranty pro rozšíření z 2. třídy na první a to 
Josefa Ulbricha, Čeňka Novotného a Jakuba Šeráka. V době on-line schůze jsou veškeré data 
zaktualizována na webu ČKS i středočeské oblasti.  

Zároveň byli přítomní informování o přestupu Tomáše Melena z pražské KO do ZKO Svojetín a tím 
i o rozšíření stavu figurantů.  

 

2) Informace k nově vznikající ZKO 

Jiří Labuta informoval o požadavku na potvrzení nově vznikající ZKO Nové Dvory na Kutnohorsku. 

Novou předsedkyní ZKO bude pí. Jitka Štolovská. Nikdo z přítomných neměl námitek, takže požadavek 

bude potvrzen a odeslán na ČKS. 

 
3) Informace k žádosti o titul vzorný výcvikář 

Dále byli přítomní seznámeni s informací o požadavku na potvrzení žádosti k přiznání titulu 

„Vzorný výcvikář 1. třídy“ dospělých od Denisy Zimové ze ZKO Nové Strašecí. Vzhledem k tomu, že má 

veškeré podmínky splněny a nikdo z přítomných neměl námitku, žádost bude potvrzena a odeslána na 

ČKS.  

  



4) Informace z Pléna ČKS 

Jiří Labuta informoval o proběhlém plénu, které se netradičně konalo v pondělí 28.4.2025 a 

kterého se za středočeskou KO zúčastnil. Zápis z pléna je umístěna na webu ČKS.  

 

5) Informace o průběhu krajské ligy 

Prozatím proběhly 3 závody krajské ligy (Benátky nad Jizerou, Komárov a Vlašim). Nejvíce účastníků 
je prozatím v kategorii ZVV1, kde již 3 účastníci mají splněn počet minimálně dvou závodů pro zapsání 
do celkového hodnocení. Výsledky jsou zaktualizované na webu středočeské oblasti. 

Závod v Brandýse nad Labem byl pořadatelem zrušen z důvodu malé účasti. Nahlásili se pouze 2 
zájemci. 

 

6) Informace mládeže 

Kateřina Novotná vysvětlila důvody nutnosti přesunu soustředění středočeské mládeže, které se 

má konat 3.-9.8. Původním místem konání měly být Čelákovice, ale z důvodu nedostatečného 

zabezpečení bylo K. Novotnou zajištěno nové místo a to v Psí škole Superpes v Lysé nad Labem. Zde 

bylo upozorněno na navýšení financí (nájem 3000,-/den + cena za ubytování 250,-, resp. 150,- za noc 

na osobu). Obědy by byly zajištěny rozvozem z místní restaurace (výběr ze 4 jídel v případě dodavatele 

Nopa Catering). Přítomní členové jednohlasně odsouhlasili, že soustředění pro středočeskou mládež 

má být uspořádáno. V návaznosti na vyšší finanční náklady bylo většinově odsouhlaseno (6:1), že se 

navýší účastnický poplatek za týdenní soustředění z 1.000,- Kč na 2.500,- Kč. Zbytek nákladů bude 

pokryt z rozpočtu krajské organizace.  

Aktuální organizační tým je: instruktor – Kateřina Novotná, člen – Filip Novotný, zdravotník – 

Miroslav Havelka. Předpoklad je účast 15-20 dětí. Instruktorský tým rozšíří Miloslava Labutová. 

Podrobnosti dohodne přímo s K. Novotnou. 

 

Dalším tématem, byl výběr oblečení na MČR mládeže a juniorů. Jednohlasně přítomnými 

odsouhlaseno, že oblečení bude plně hrazeno krajským výborem účastníkům mistrovství i otevřeného 

závodu. Výběr bude proveden dle návrhů u firmy Oděvy Hotový, kde je oblečení předjednáno za 

stejných podmínek jako v roce 2024. Nebude se vybírat dražší oblečení (softshell s doplatkem 

účastníků). 

 

Poslední informaci podala Kateřina Novotná o plánovaném setkání mládežníků na výcvikovém dni 

v ZKO Drahelice v neděli 1.6.2025. Jiří Labuta potvrdil, že na akci je vše připraveno, jídlo a občerstvení 

bude pro mládežníky zcela zdarma. 

 

7) Různé 

Nikdo z přítomných nenavrhl další bod pro jednání. 

 

 

 

Zapsal: Jiří Labuta 

Termín příští schůze: Trvá předpoklad v listopadu 2025, bude upřesněno v září (viz zápis z 11.1.) 


